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חסרים: 
דוד פרץ; דניאל כהן; סיבוני עמיחי; רועי אלקבץ 

משתתפים: 

יובל ייני )נכח בזום(   :מ"מ מנכ"ל
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בזום(; נועה טל; עמית עמר;   נצר )נכחה בזום(; עו"ד מדלן כהן; מלכי  רוט )נכחה-בזום(; ליאורה כהן

ישי )נכחה בזום(; שרית דוד )נכחה בזום( - ענת גולד )נכחה בזום(; שלי בן
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אישור מסמך קווי מדיניות מפ"ק  2.

2024ומסגרת תקציבית מוצעת לשנת  2023מתווה מוצע לתב"ר  -פרויקטים מחוללי מפנה  3.

הסטה תקציבית   -הנצחות בשת"פ משהב"ט  4.

שינוי ייעוד  -פרויקטים במרחב מרכז  5.

שינוי והרחבת ייעוד התב"ר ברמה הארצית  -שיקום שריפות ביערות הרי יהודה  23 תב"ר 6.

הוספת יו"ר הוועדה, יהושע שרמן, כחבר בוועדת המשנה לפרויקטים מחוללי מפנה ויעדי סיוע מרכזיים  7.

שונות  8.

והחלטות דיון תמצית:

13.8.23מיום אישור פרוטוקול מישיבה קודמת   1.

עיקרי הדיון: 

.  13.8.23הוועדה אישרה פה אחד את פרוטוקול הישיבה הקודמת מיום 

אישור מסמך קווי מדיניות מפ"ק  2.

עיקרי הדיון: 

, ולאשר את מסמך קווי מדיניות של מפ״ק.  2024יהושע שרמן: כדאי להתחיל להתקדם לתקציב 

נועה טל הציגה את מדיניות מפ"ק, והסבירה שמדיניות מפ״ק מבוססת בעצם על שלושת הצבעים  
המאגרים, שיקום נחלים, עבודה על כל משק המים   -שנמצאים בליבת העשייה של קק״ל שהם הכחול

היער,  -נושא הכשרות הקרקע, הסיוע לחקלאות, הסיוע להתיישבות, המו״פים. הירוק   -בישראל. החום
ות ניהול וממשק היער, בעצם רשות היער בפועל של מדינת ישראל זה כולל את כלל הפעולות  עבוד 

שנדרשות, גם לשם פתיחתו של היער לציבור וגם לשם שמירה על היער כמערכת יערנית, עשירה  
ן שאחריותה של מפ״ק על פי החלטות הדירקטוריון לקדם את הביצוע בפועל של  ומתפקדת. כמוב 

פרויקטים, אם זה פרויקטים של הקולות קוראים, אם זה כל הנושא של פרויקטים מחוללי מפנה וכל  
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הדברים שאנחנו מקדמים על פי החלטות הדירקטוריון ברשויות. זה כמובן דבר נוסף שאנחנו הגענו  
 בתוך המדיניות של מפ״ק. 

 
אלי כהן: ציין שאישור המדיניות הוא על פי הנוהל, אחרי שיאושר יאושרו המסגרות התקציביות 
לוועדות השונות, גם בהנהלה, גם בכספים וגם בדירקטוריון ואז למעשה נעבור לאישור התקציב  

 המפורט. 
 

מיכל סיבל דראל: ציינה שלדעתה המסמך שהוצג הוא תעודת זהות של מפ״ק  כללית מאשר מסמך  
מדיניות לשנה זאת,  אין שם פירוט לגבי פעולות ספציפיות להשנה, חוץ מהקטע לגבי חוק היער, בנוסף  

פרט ומשרד ממשלה ככלל בבינוי בכל  לגבי הצבע החום  הנצחות והוקרות ושת״פ עם משרד הביטחון ב
הארץ. זה לא ברור אם הכוונה של בינוי בכל הארץ זה לצורך הנצחות והוקרת או שפה בפינה הזאת יש  
אפשרות, פתחנו את הבינוי בכל הארץ. אותו הדבר בשת״פ עם משרדי ממשלה האם זה באופן כללי או 

 רק בנושא ההנצחות וההוקרת.  
  

נועה טל השיבה והסבירה כי השת״פים עם משרדי הממשלה זה לכל הארץ וכמובן על פי החלטות  
דירקטוריון. אנו מייצרים את השת״פים האלה על פי החלטות שמתקבלות בדירקטוריון, אנחנו  

יהיו כאלה, קל וחומר שהן נוגעות לנושא שיקום השטחים שהם לא שטחי   2024משערים שגם בשנת 
כל ההתיישבות בדרום, אם זה היישובים בצפון, את נושא הבינוי   ת נזקי המלחמה. אם זההיער, בעקבו 

הכנסו כי נושא הבינוי כבינוי לא הופיע עד היום וזה כן משהו שלאור הדיונים שהתקיימו, רצינו לאפשר  
את זה במסגרת אם יתקבלו החלטות שזה יהיה משהו שהוא במסגרת המדיניות של מפ״ק, זה לאו  

 וקרות. דווקא נוגע רק להנצחות וה
 

ירון אוחיון ציין כי המילה שיקום בדרום הוא חלק בלתי נפרד מתוך העשייה של מפ״ק. השיקום של  
הדרום זה משהו נקודתי זה לא המדיניות של מפ״ק לשקם את הדרום. מציין כי כרגע הוא עוסק  

ג את קק״ל,  בישיבת ועדת מפ״ק ולא בישיבת ועדת דירקטוריון של קק״ל, הסביר כי כרגע  הוא לא מייצ
 אלא את ועדת מפ״ק בתוך המדיניות של קרן קיימת. 

 
 .  2024מיכל סיבל דראל: מבקשת מעו"ד אביתר יצחק הלוי להסביר את מסמך מדיניות לשנת 

 
 ירון אוחיון: מסמך המדיניות שמוצג הוא מסמך שניתן לערוך עליו שינויים. 

 
רונית בויטנר: מצטרפת לבקשתה של מיכל סיבל ומבקשת ניסוח חדש של מסמך המדיניות בדגשים על 

השינויים שהיו השנה במפ"ק. דניאל אבידור: מבקש להוסיף מלבד הדרום גם את הצפון אי אפשר  
לדעת מתי תיגמר המלחמה.  רונית בויטנר: מבקשת לקבל הבהרה לגבי עניין ההנצחות שמופיע במסמך  

פשרות לעשות הנצחות באזורי יער  מדיניות גם בצבע החום וגם בירוק וגם מחוצה להם. יש אה
מסוימים, זה חלק מהתוכניות אב שלנו וההנצחות זה מותר על פי המדיניות. גם פרויקטים שאנחנו  
עושים סתם לדוגמה, הקמת גגות סולאריים על מבני סטודנטים, זה משהו שאפשר להתרים אותו,  

לכן ציינו את שני הדברים. מיכל  אפשר להוקיר ולהנציח, בתי קק״ל זה מקום שאפשר לבוא ולהנציח ו
סיבל דראל: מבקשת להבהיר כי היא לא חושבת שהמסמך מדיניות של מפ״ק יכול לכלול את המשפט  

 "בינוי בכל הארץ" כמדיניות.  
 

יובל ייני הסכים וציין כי ירון מנהל חטיבת מפק מביא את המצע לדיון, אם הועדה מוצאת לנכון שיש  
 התפקיד של הועדה חד משמעית. לה שינויים כלשהם, אז זה 

 
החטיבה שמה את הדגש על שיקום אזורי העימות   2024גדי פרל: מבקש להוסיף את המשפט ש"בשנת 

והפריפריה שנפגעו בעקבות אירועי אוקטובר תוך שמירה על חובותיה המרכזיות בהתיישבות ושיקום  
 היערות שניזוקו במלחמה".  אביתר יצחק הלוי: בתחומים בהם מפ״ק עוסקת כמובן. 

 גדי פרל: מבקש להוריד ממסמך המדיניות את המשפט בינוי בכל הארץ. 
 

ירון אוחיון הבהיר שבמסמך שהוכן בכוונה התמקדו בשלושה תחומים מרכזיים הצבעים ירוק, כחול,  
חום  זה מדבר בעד עצמו בכל הפעילות של מפ״ק, מציין שהכין את נייר התקציב מפורט בו כל צבע וצבע  

המשמעות שלו ומה הערך המוסף לכן פה זה עקרונות של מדיניות של שלושת הצבעים שזה מה  ואת 
 שמוביל את קרן קיימת, חוק היער זה לא מדיניות זה יעד, החוק הוא ליישם את המדיניות של מפ״ק. 

 
אלי כהן:  הקריא את השינויים שעליהם מצביעים במסמך המדיניות כפי שהועלה כאן עם שני  

חטיבה   2024הורדת המילה "בכל הארץ" והוספת הפסקה הבאה: בשנת  4התיקונים שנעשו: בסעיף 
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שמה את הדגש על שיקום אזורי העימות והפריפריה שנפגעו בעקבות אירועי אוקטובר תוך שמירה על 
 חובותיה המרכזיות בהתיישבות ושיקום היערות שניזוקו במלחמה.  

 
 

 24050101/1החלטה מס' 
 

    

ועדת מפ"ק ממליצה לאשר את מסמך המדיניות, כולל שני התיקונים שהועלו: מחיקת המילים:  
החטיבה תשים   2024הוספת הפסקה הבאה, לפני הפסקה האחרונה: "בשנת "ובינוי בכול הארץ" וכן 

דגש על שיקום אזורי העימות והפריפריה שנפגעו בעקבות אירועי אוקטובר, תוך שמירה על חובותיה  
לנוהל   7.1.2המרכזיות להתיישבות ושיקום היערות שניזוקו במלחמה". זאת על פי הקבוע בסעיף 

נו".  מסמך המדיניות יובא לדיון בוועדת ההנהלה ולאחר מכן לאישור  "הכנת התקציב השנתי ועדכו 
 דירקטוריון קק"ל. 

 

 

    

  

 

 הצבעה: 

 אושר פה אחד 
 

    

 

 
  

    

 .3 2024ומסגרת תקציבית מוצעת לשנת   2023מתווה מוצע לתב"ר  -פרויקטים מחוללי מפנה 
  

 עיקרי הדיון: 
  

 

   

התקיימה ועדת מפ״ק בוועדה הוחלט על הקמתן של  שתי ועדות  31.5-מציין כי בתאריך באלי כהן: 
בבקשה להקים שתי ועדות משנה:  23.5-משנה בהמלצת יו"ר הועדה, חיים מנחם שהוא שלח  מכתב ב

ועדת משנה לפרויקטים מחוללי מפנה ויעדי סיוע מרכזיים והקמת ועדת משנה נוספת לקליטת קהל  
 מופיע בסדר היום. ביערות. זה  

  
הקריאה את דברי ההסבר מתוך סדר היום והציגה את הקווים המנחים אשר אושרו ע"י   –דורית חבני 

 , עם התוספות שנוספו. 30/06/22דירקטוריון קק"ל ביום 
 

והמליצה לוועדת מפ״ק הדירקטוריונית על  17.3.24-עו"ד אביתר יצחק הלוי: תת הועדה התכנסה ב
רויקטים מחוללי מפנה. ככל שמדובר בהמלצה שתרחיב את הקווים המנחים, קווי  המתווה הזה של פ 

 . בכל מה שנוגע לפרויקטים מחוללי מפנה.  30.6.22-המדיניות שאושרו על ידי הדירקטוריון ב
 

דניאל אבידור: מבקש להוסיף את המשפט "בהתאם לקווי המדיניות החדשים של מפ״ק". כי הרי קו  
 המדיניות שאישרנו אותו כרגע מתייחס בדיוק לסעיף הזה.  

 
 דורית חבני:השיבה כי הכל כפוף למדיניות. 

 
שזה יכנס לתוקף רק לאחר שיהיה דיון בוועדת   3עו"ד אביתר יצחק הלוי: מציין כי לשם כך צוין בסעיף 

 מפ״ק, ועדת כספים ואישור הדירקטוריון על ביצוע תב״רים בגובה ההתחייבות. 
 

 לא מספיק ביטול תב״רים. צריך להגיד מאיפה. יובל ייני: מסביר כי 
 

 יהושע שרמן: זה יהיה בוועדת כספים. 
 

אביתר יצחק הלוי: מפרט את עניין התקציב, על מנת להגיד מה המקור התקציבי המדויק של סעיפי  
התקציב, התב״רים שמתבטלים צריך לקיים דיון בוועדת מפ״ק שתמליץ לוועדת הכספים, ולאחר מכן 
  שיאשר הדירקטוריון ורק לאחר מכן תדעו, ועדת הכספים, איזה תקציב בדיוק בוטל ומה המקור ולכן

 - הכנסנו את ההתייחסות הזאת
 

, השיפוץ מבני חינוך לעידוד התיישבות על סך  2023יהושע שרמן: מציין כי יש סעיף תקציבי של תב״ר 
וועדת כספים תוכל לדון, לאשר,   מיליון שקל. אנו נמליץ אותו לבטל וככה יש לנו מקור תקציבי 25של 

 לשלול אם תרצה להחזיר לנו, תחזיר לנו, אם תרצה לאשר תאשר, נוכל להתקדם. 
 

אלי כהן: משיב ליהושוע שרמן, במידה ואתה רוצה לקבל איזו התייחסות של ועדת הכספים הם  
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 נמצאים איתנו. יהושע שרמן: מקריא את ההצעה 
 

מיליון ש״ח. שלא    25יובל ייני: מבקש להעיר הערה  אחרי שהקראת את המקור התקציבי, זה בסך 
 תהיה אי הבנה. 

 
 . 30גדי פרל:  קבענו עד 

 
 מיליון.  25מיליון, כלומר זה עד   25ובתב״ר יש  30אלי כהן: תב״ר היה 

 
  

 

 24050102/1החלטה מס' 
 

    

, ועדת מפ"ק ממליצה לאשר  17.3.24בהמשך להמלצות ועדת המשנה לפרויקטים מחוללי מפנה מיום 
 את העניינים הבאים: 

 
. ממליצה לאשר את החידודים והתוספות לקווים המנחים לאישור פרויקטים מחוללי מפנה, אשר  1

והכל כפי שפורט בדברי ההסבר. המלצה זו תובא לאישור    30.06.22אושרו ע"י דירקטוריון קק"ל ביום 
 הדירקטוריון. 

 
לטובת פרויקטים מחוללי   12.2.23מלש"ח אשר אושרו ביום   70. ממליצה לאשר שוב את התב"ר בסך 2

מפנה, היות וחלפה שנה מיום אישורם וטרם החלו בביצועם כאמור בנוהל התקציב ולכן תקציבם  
 בוטל. המלצה זו תובא על פי נהלי קק"ל גם לאישור וועדת הכספים ודירקטוריון קק"ל. 

 
מיליון   30עבור פרויקטים מחוללי מפנה בסך של עד  2024לשנת  . ממליצה על מסגרת תקציב תב"ר3

. המלצה זו, תובא על פי נהלי קק"ל גם לאישור ועדת  2מיליון ש"ח כמבוקש בסעיף   70 -₪, בנוסף ל
הכספים ודירקטוריון קק"ל.  מקור התקציב לתוספת המבוקשת הינו מביטול תב"רים שאושרו בעבר  

מלש"ח.  החלטה זו   25ר שיפוץ מבני חינוך לעידוד התיישבות ע"ס סעיף תב"  -וטרם הוחל ביצועם 
תכנס לתוקף לאחר דיון בוועדת כספים ואישור הדירקטוריון לביטול תב"רים בגובה ההתחייבות  

 לתקצוב הנושא. 
 

 

    

  

 

 הצבעה: 

 אושר פה אחד 
 

    

 

 
  

    

 .4 הסטה תקציבית  - הנצחות בשת"פ משהב"ט
  

 עיקרי הדיון: 
  

 

   

ירון אוחיון: מציין את שיתוף הפעולה ארוך טווח עם משרד הביטחון. יש תכנית עבודה סדורה, זאת  
שלוש, אנחנו עושים יישור קו עכשיו  -תכנית עבודה שהיא לא של השנה האחרונה, של ממש לפני שנתיים

שכבר עשינו בשנה האחרונה. משרד הביטחון לא יעלה יותר לוועדה  עם משרד הביטחון. דרך אגב, לקח 
המשותפת של משרד הביטחון וקרן קיימת אם אין פרויקטים שאפשר לבצע אותם בשנה הרלוונטית.  

מה שבהתחלה משכנו אילוצים כאלה ואחרים זה הסתיים. הודעתי להם באופן ברור אם יש תקציב, יש  
 ין פרויקט, לא מתבצע בכלל. . א2024פרויקט הוא יתבצע בשנת 

 
רונית בויטנר: שואלת את ירון אוחיון מנהל מפ"ק, כשאתה אומר אין פרויקט למה אתה מתכוון?  ירון  

אוחיון השיב שמבחינתו רק עם התוכניות כוללות מפורטות, יש אומדן מדויק, מסודר, מציגים אותו  
ו התבצע בשנים הבאות בהשלמת התוכניות  לוועדה ואז יוצא לביצוע, במידה ולא זה לא התבצע בכלל א

 כמו שצריך. 
 

אלף   750-כרגע אין להם שום מחויבות. ירון אוחיון:  משיב כי  250-ו  500-דניאל אבידור: זאת אומרת ה
שקל היו מיועדים לשני פרויקטים האחד מוזיאון הפלמ״ח.  בישיבה האחרונה הודעתי על כך שצריך  

תקציב  אם יאושר  2024במקום שנכניס אותה לתקציב   188לבטל את הפרויקט הזה ובגלל שחטיבה ,
בבוא העת,  אמרנו ניתן להם את ההזדמנות כי יש להם יכולת תכנונית ואנחנו רוצם לעשות את ההסטה  

ואני כותב   188משני הפרויקטים האלה שאין להם היתכנות וכנראה גם לא תהיה להם התכנות לחטיבה 
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 שעה: 
 

   

       

        

   

 מזכירות החברה 
  

 

  

 5 עמוד
 

 

  

  188אלף שקל, חדר הנצחה לברק  500ועדת מפ״ק ממליצה לאשר את הסטת התקציב ממוזיאון העפלה 
. ואז הם יכנסו  188אלף שקל,  לפרויקט חדר הנצחה ברק  חטיבה   250כולל הסטה ממוזיאון הפלמ״ח 

 . 2024אוקטובר -לבצע את העבודה מיד, אפשר גם לחנוך את הפרויקט הזה לקראת ספטמבר
 

יהושע שרמן:  מציין כי יש פה המלצה של גדי מאירי שהיה שותף לדברים האלה וביקש לקדם את זה  
מתפקידו בצבא ומהיכרותו את הדברים. דניאל אבידור: שואל על הפרויקט מוזיאון העפלה שקיבל  

מאיתנו אישור של חצי מיליון שקל. הם לא הצליחו להגיע למצב של להגיש לנו את התכניות? ירון  
 שנתיים וחצי, מוזיאון שנראה מכובד וכולי, תתפלא, לא מסוגל.  אוחיון:

 
רונית בויטנר: שואלת מה קורה עם יתרת הכסף כי ההסטה היא לא סך הסכום שהוקצה לפרויקטים  

. ירון אוחיון: מסביר כשהם  250האלה. מדלן כהן: מוזיאון ההעפלה זה מלא. בפלמ״ח יש עוד יתרה של 
  2024יגמרו את התכניות המפורטות שלהם בצורה מסודרת. כשאנחנו נשב אחרי שתעשו את תקציב 

ישב בישיבה משותפת במשרד הביטחון. רונית בויטנר: שואלת עם מופעל שיקול דעת למה דווקא  נ
מההעפלה לקחת את מלוא הסכום? ירון אוחיון: משיב לרונית שכן. היה שיקול דעת בוועדה שנציגי  

 נו.  משרד הביטחון במכתב שהם כתבו ל
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לפרויקט חדר הנצחה  אלש"ח 500ועדת מפ"ק ממליצה לאשר הסטה תקציבית ממוזיאון ההעפלה בסך 
 250.  כמו כן ועדת מפ"ק ממליצה לאשר הסטה תקציבית ממוזיאון הפלמ"ח בסך 188"ברק" חטיבה 

 . 188אלש"ח לפרויקט חדר הנצחה "ברק" חטיבה 
 המלצות אלו תובאנה לאישור ועדת הכספים והדירקטוריון של קק"ל. 

 

 

    

  

 

 הצבעה: 

 אושר פה אחד 
 

    

 

 
  

    

 .5 שינוי ייעוד  -פרויקטים במרחב מרכז 
  

 עיקרי הדיון: 
  

 

   

. דייקנו  2023ירון אוחיון:  מציין כי במרחב מרכז, חלק מהפרויקטים בוועדות הדירקטוריון בפברואר 
אותם שזה יהיה בדיוק יתר במקור כתבנו תכנון, עכשיו אנחנו רוצים לבצע את זה, אז הסמנטיקה  

תאשרו לנו אותה, היא לא מאפשרת לבצע את הפרויקטים האלה זה שינוי של משפט זה הזאת אם לא  
 כל הסיפור. 

מדלן כהן: שני פרויקטים בסך הכל. ענת גולד:  מסבירה את הפרויקטים עליהם מדובר, בר בהר, זה  
הפרויקט הראשי של היער, יש לנו שני מוקדים כאלה, יד קנדי ובר בהר, הם פרויקטים ותיקים שאנחנו  

ר, זה  עושים להם שדרוג בשנים הנוכחיות כחלק מתפיסה של קליטת קהל, כחלק מתקפת המקום לציבו 
 בר בהר ויד קנדי.  
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ועדת מפ"ק ממליצה לקבל את המלצת גורמי המקצוע לשינוי יעוד של התב"ר במרחב מרכז, כפי  
 שמפורט בטבלה המצ"ב לדברי ההסבר.  המלצה זו תובא לאישור ועדת הכספים ודירקטוריון קק"ל. 

 

 

    

  

 

 הצבעה: 

 אושר פה אחד 
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 .6 שינוי והרחבת ייעוד התב"ר ברמה הארצית  -שיקום שריפות ביערות הרי יהודה   23 תב"ר
  

 עיקרי הדיון: 
  

 

   

הזה אושר   יהושע שרמן:  גם פה, יש שינוי בהרחבת הייעוד שלו. ירון יכול להציע את זה. התב״ר
לשיקום שריפות בהרי יהודה ויש פה בקשה של מפ״ק להרחיב אותו גם פה, צמצמו את זה למקום  

 מסוים ורוצים להרחיב אותו לטיפול בשריפות ארצי ומניעתן. 
 

עו"ד אביתר יצחק הלוי: שאול איפה זה ממוקד? מה המקור בעצם? ירון אוחיון:  ציין כי המקור  
התחיל כשהייתה שריפה בהרי יהודה לפני שנתיים. אז קיבלנו תב״ר בשביל להתחיל לעבוד באזור של  

קנו  הרי יהודה, יש שם המון עבודה מקצועית בגלל שזאת מועצה אחת גדולה מאוד, אבל בגלל שלא דיי
בתב"ר שריפות גם את המניעה שלהן וחבל, לכן אמרנו שנהפוך אותו לארצי במקום תב"ר שריפות בהרי  

מילה מניעה על מנת שנוכל לתמרון לתת פתרונות לא רק בהרי יהודה, אבל גם יהודה ונוסיף את ה
לדברים נוספים ולא רק שיקום השריפה, והשינוי איתן  לנו כלים להתמודד גם במניעה וגם בשריפה 

 עצמה.  
 

גדי פרל: משיב כי נוטה להתנגד לזה מכיוון שאם רוצה תב״ר ארצי לשקם את היערות, תעשה תב״ר  
ארצי לשיקום יערות, תבוא אלינו עם בקשת כסף, נמצא את המקוררות ונאשר. כל פעם שתגיעו היה  
חשוב לנו. אני כדירקטור לא מאשר הרחבה פתאום של יהודה לארצי בלי לראות תכנית, בלי לראות  

 טרות. מ
 

  דניאל אבידור: שואל את גדי מה הסיפור כי הרי בסופו של דבר זה לשיקום שריפה. גדי פרל: מבקש
מיליון   3לראות תוכנית מפורטת מה כוללת המילה "ארצי".  רונית בויטנר: שואלת איך זה שנוצל רק 

 ? 24ש״ח מתוך 
 

שנים,  נותנים ליער, שנתיים ראשונות לעבוד באופן   5ירון אוחיון:  מפרט לשקם שריפה זה תהליך של 
טבעי, זה תהליך מקצועי ארוך טווח לחמש שנים. לשאלה של גדי. אגב, שאלה במקומה, אם ניקח  

גם מה  דברים ברמה הארצית אנחנו גם נבוא ונדווח בצורה מסודרת. נדווח בצורה מסודרת ונגיד לכם 
מיליון תראה את התמונה   25-המשמעות שנלקחה בעבור הדבר הזה. בסוף, כשאנחנו ניתן דיווח על כל ה

 בשלמותה. 
 

ריפות והפעילות של קק״ל היום, זאת  יהושע שרמן: מבקש להוסיף בסוף בגלל שזה תב״ר של ש
הפעילות שלה. בסוף הפעילות של מפ״ק זה העיסוקים המרכזיים שלה, זה הטיפול ביער למניעת  

שריפות, נכון שבסוף היה עדיף שזה יבוא בתכנית ארצית וכולי, אבל מאחר שיש פה כבר תקציב שאושר  
חיב אותו ממקום ספציפי למקום  למניעת שריפות והבקשה בסוף של מפ״ק היא לקחת אותו ולהר

שריפה מסוימת לכל הארץ ובעקבות זה יעשו עוד פרויקטים ארציים, גם בסוף לא בסכום כל כך גדול,  
 חושב שנכון לתת לגורמי המקצוע יד חופשית בנושא הזה. 

 
 דניאל אבידור: מבקש להוסיף שזה יהיה בכפוף לדיווח רבעוני לוועדה.  
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"מניעה   -הרי יהודה" ל-"שיקום שריפות  23 ועדת מפ"ק ממליצה לאשר את שינוי הייעוד של תב"ר
ושיקום שריפות ארצי", בכפוף לקבלת דיווח רבעוני. המלצה זו תובא לאישור ועדת הכספים  

 והדירקטוריון של קק"ל. 
 

 

    
  

 

 הצבעה: 

 אושר פה אחד 
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לפרויקטים מחוללי מפנה ויעדי סיוע  הוספת יו"ר הוועדה, יהושע שרמן, כחבר בוועדת המשנה 
 מרכזיים 

7. 

  

 עיקרי הדיון: 
  

 

   

הקימה ועדת מפ״ק בין היתר את ועדת המשנה לפרויקטים  31.5.23אלי כהן:  ציין כי בישיבה מיום 
מחוללי מפנה ויעדי סיוע מרכזיים. חברי הועדה עם יושב ראש הועדה חיים מנחם, יעקב בכר, גדי פרל,  

סיבל דראל, אלירן שמואל חי ועמיחי סיבוני. יושב ראש ועדת מפ״ק הנוכחי יהושע שרמן מבקש  מיכל  
להצטרף כחבר בוועדת המשנה. האם מישהו רוצה להגיד משהו? הסתייגות? להעיר הערות? חיים  
מנחם: מציין כי לדעתו מן הראוי שיושב ראש ועדת מפ״ק ראוי שיהיה שם וחובה שהוא יהיה שם  

 א יהיה שם. אלי כהן: מישהו נמנע? אושר פה אחד. יהושע שרמן לא השתתף בהצבעה. וחובה שהו
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ועדת מפ"ק מאשרת את צירופו של יו"ר ועדת מפ"ק, יהושע שרמן, כחבר בוועדת המשנה לפרויקטים  
 מחוללי מפנה ויעדי סיוע מרכזיים. 

 

 

    
  

 

 הצבעה: 

 אושר פה אחד 
 

    

 

 יהושע שרמן לא השתתף בהצבעה. 
  

 

    

 

 
  

 

    

 .8 שונות 
 

 

 

    
  

       

 

 כותב/ת הפרוטוקול: נופר יונה 
 

   

       

 


